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Zápis z jednání komise pro rodinu a sociální záležitosti 
         konané dne 22.11.2023 na 3. ZŠ, Švermova ulice 380, Mnichovo Hradiště od 16,30 do 18,30 hodin. 
 
 

Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 
Přítomni: Bc. Stanislava Picková, Mgr. Vendula Šeflová, Bc. Jaroslava Lochmanová, Mgr. Soňa Razáková,  
               Mgr. Petr Novák, Bc. Kamila Sedláková. 
Omluveni: Bc. Renata Poláková, DiS., Lenka Somolová, Mgr. Gabriela Luková –Sittová, Vladimíra Havránková. 
 

 
PROGRAM:  
 

 1. Městské byty a jejich nájemníci (zejména problémoví)- Mgr. Šeflová 
2. Informace o komunitním plánování - Bc. Picková 
3. Ostatní 

 
1. Mgr. Šeflová přítomné informovala o počtu městských bytů v našem městě. Sdělila, že 

v současné době je jen pár městských bytů, které jsou pronajímány problémovým 
osobám, zejména těm, kterým je Město Mnichovo Hradiště ustanoveno veřejným 
opatrovníkem. Tyto osoby však nemají vůči městu žádné dluhy. S těmito osobami se 
snaží pracovníci, především odbor SVZ spolupracovat, a naopak je povinností obce či 
města o tyto osoby pečovat v jejich zájmu tak jak ukládá zákon. Poté přítomné 
informovala o občanech ukrajinské národnosti, kteří jsou ubytováni v bývalém Hotelu U 
Hroznu. 
 

2. Bc. Picková informovala o procesu komunitního plánování. V současné době probíhá 
výběr pracovníka – koordinátora. Spolupracujeme v rámci poradenství s firmou ACORD 
CZ.,z.s. Přímá práce na komunitním plánování by mohla podle našich odhadů začít 
běžet od příštího roku 2024. 

 
3. Mgr. Razáková zorganizovala pro členy komise prohlídku 3.ZŠ, kde přítomné seznámila 

s provozem, vybavením a organizací školy. Zodpověděla nám též množství dotazů 
ohledně stavu budovy, nejbližších (plánovaných) investicích i ohledně počtu žáků.  

 
Bc. Sedláková informovala přítomné, že je potřeba, aby spoluúčast měst a obcí byla při 
financování sociálních služeb vyšší než je doposud, a to proto, že s největší 
pravděpodobností dojde ke snížení financování sociálních služeb ze strany státu. Obce 
a města by si měli uvědomit potřebnost jednotlivých poskytovatelů pro dané území. 
Nejlépe nastavené financování sociálních služeb má královéhradecký kraj. Středočeský 
kraj má financování sociálních služeb vzhledem k poskytovatelům nedostatečně 
nastavené. 
 
Mgr. Novák připomněl, že pokud dojde k aktivizaci komunitního plánování, mělo by být 
přihlédnuto i k webu www.socialnisluzbyvmh.cz. Sám se snaží web udržovat aktivní, ale 
opakovaně připomíná větší a aktivní spolupráci s městem. 
 

 
        
                     Závěr: informace vzaty na vědomí bez usnesení 

 
 
 
 

Zapsal: Bc. Picková Stanislava        Dne : 27.11. 2023 
Schválil: Mgr. Šeflová Vendula         Dne:  28.11. 2023     
Rozesláno:                                Dne: 
 
Obdrží dle e-mailového rozdělovníku: členové komise a asistentka odboru Kanceláře vedoucího úřadu. 

http://www.socialnisluzbyvmh.cz/

